## تقديرات صيانة وتأهيل عدد 3 ورش بمعهد كوستي الفني

total	price	Quantity	Unit	Specifications			
			انات	Concrete works اعمال الخرس	Ite		
				S Concrete Works	1		
		32.1	M3	توريد وصب خرسانة بيضاء سمك 10سم بالمونة الخرسانية 6:3:1 بنظام	1		
				فاصل تمدد افقي وراسي ومراعاة ضغط الحركة بالورش مع المعالجة البيدة	<u>å</u> 9		
				Supply and pour white concrete thickness 10cm in concrete color 1:3:6 with a horizontal and vertical stretch ing system and taking into			
				account the pressure of movement in workshops with good treatment and removal of the soft			
				Tayer in the old floors			
				جملة الخرسانات Total Concrete			
		422.		hing works اعمال التشطيبات	2		
		1224	M2	توريد وعمل نقاشة بالطلية الحريرية والبوماستك 3اوجة	2.1		
				Supply and make a discussion with silk coating and	2.1		
				Albomastic 3 faces			
				جملة التشطيبات Total finishes			
اعمال السقوفات والتلقيم Roofing and feeding works							
		108	M2	توريد وتركيب وثبيت شرائح بوسنايد نوعية جيدة لتلقيم السقوفات مع الاستفادة من الشبكة القديمه بعد التدعيم والطلاء بالبوهية	3.1		
				Supply, installation and installation of good quality bosnaid			
	1			strips for the receipt of ceilings with the benefit of the old			
			220	network after reinforcement and painting with bohemian			
				Total ceilings and feeding والتلقيم جملة السقوفات والتلقيم			
جملة السفوفات والتلقيم Door and windows works اعمال الابواب والشبابيك							
		3	Number	م ت ع ما د د د د د د د د د د د د د د د د د د	4		
				التقرأ قراكم من شامل الترابيذ والمفصلات والطلاع بالبوهية (قابلة للصدا	4.1		
				ا المالاء الذول مع اذ الله الأنواب الحسيبة العديمة			
				Supply and installation of iron door (1.2*2.2) of square pipes			
		4		(akomi) including soiling, hinges and painting with bohemian			
				(restalable and finished paint) with the removal of old wooden doors			
		15	Number				
				توريد وتركيب شباك حديد (1.5*1)م من المواسير المربعه (اكومي)ضلفتين شامل القرل والترابيز والطلاء بالبوهية مع ازالة الشبابيك الخشبية القديمه	4.2		
				Supply and installation of iron nets (1.5*1) of square pipes (Alexai)			
				two sides including al-Garel and turbidity and paint with the			
			Total da	removal of old wooden windows ors and windows جملة الابواب والشبابيك			

اعمال الكهرباء Electricity works				
6	Number	تورید وترکیب مروحة سقف نسمه شاملة الشنکل والتوصیل Supply and installation of ceiling fan Nesma comprehensive Shankl and delivery	5.1	
		جملة الكهرباء Total Electricity		
		TOTAL	717	

ENG /ABUELGASIM ELHADI
PEC